

GENERAL AGREEMENT ON TARIFFS AND TRADE

CONFIDENTIAL

TEX.SB/W/37
18 March 1975

Textiles Surveillance Body

DRAFT AGENDA FOR THE FIFTH MEETING (1975)¹ OF THE TEXTILES SURVEILLANCE BODY

As agreed, there will be a meeting of the Textiles Surveillance Body in the Villa Le Bocage on Tuesday and Wednesday, 25 and 26 March, and, if necessary, Thursday, 27 March. The meeting will start at 10.0 a.m. on Tuesday.

The following are the main subjects for discussion:

1. Approval of the draft report on the fourth meeting held on 3-5 March.
2. Review of notifications:
 - A. Notifications under examination by the TSB

In the course of the review by the TSB of the following notifications, further information has been requested. This is still awaited and will be circulated in the TEX.SB/- series upon receipt.

- (a) Canada/Poland;²
- (b) EEC/Korea (TEX.SB/16 and Corr.1³).

- B. New notifications

- (a) United States/Egypt (TEX.SB/3/Rev.1/Add.1)
- (b) United States/Malaysia (TEX.SB/17);
- (c) United States/Jamaica (TEX.SB/18);
- (d) Any new notifications as may be received before the meeting. These will be circulated in the TEX.SB/- series of documents.

3. Previously discussed issues

- (a) Application of swing provisions: where different products are restrained in groups should there be swing between those groups?
 - (b) Conclusion of the discussion on the principles implicit in Article 9 of the Arrangement.
4. The type of data needed in terms of Article 3(3).
 5. Other business.

¹Nineteenth meeting.

²Handed to members during the first meeting from 5-7 February.

³Corrigendum which relates to the cover page was distributed during the fourth meeting.

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

CONFIDENTIEL

TEX.SB/W/37
18 mars 1975

Organe de surveillance des textiles

PROJET D'ORDRE DU JOUR DE LA CINQUIEME REUNION (1975)¹ DE L'ORGANE DE SURVEILLANCE DES TEXTILES

Comme il est convenu, l'Organe de surveillance des textiles se réunira les mardi 25 et mercredi 26 mars et, le cas échéant, le jeudi 27 mars à la Villa Le Bocage. La réunion s'ouvrira le mardi à 10 heures.

La discussion portera principalement sur les questions ci-après:

1. Approbation du projet de rapport sur la quatrième réunion, qui s'est tenue du 3 au 5 mars.

2. Examen des notifications:

A. Notifications actuellement examinées par l'OST

Au cours de l'examen par l'OST des notifications ci-après, certains renseignements supplémentaires ont été demandés mais ils n'ont pas encore été obtenus; dès réception, ils seront diffusés dans la série TEX.SB/-.

a) Canada/Pologne²;

b) CEE/Corée (TEX.SB/16 et Corr.1³).

B. Nouvelles notifications

a) Etats-Unis/Egypte (TEX.SB/3/Rev.1/Add.1);

b) Etats-Unis/Malaisie (TEX.SB/17);

c) Etats-Unis/Jamaïque (TEX.SB/18);

d) Nouvelles notifications qui seraient reçues avant la réunion. Elles seront diffusées dans la série TEX.SB/-.

3. Questions déjà discutées

a) Application des dispositions concernant les reports: lorsque des limitations sont appliquées à différents produits réunis dans des groupes, des reports doivent-ils être admis entre ces groupes?

b) Fin de la discussion sur les principes implicites de l'article 9 de l'Arrangement.

4. Type de renseignements nécessaires aux termes du paragraphe 3 de l'article 3.

5. Autres questions.

¹Dix-neuvième réunion.

²Remise aux membres au cours de la première réunion, qui s'est tenue du 5 au 7 février.

³Un corrigendum qui concerne la page de couverture a été distribué au cours de la quatrième réunion.